



The Wire

End of Session Edition

Dear {{FirstName}},

It's been a busy session for Ontario's Liberals.

We [proposed new legislation to energize our economy](#), [shined new light on the Conservatives' \\$8.3 billion Greenbelt Giveaway](#), and [exposed Ford's billion-dollar booze boondoggle](#).

While Ford's Conservatives drive in reverse, Ontario's Liberals are charging forward with a strong vision of our province that will make life better for you and your family.

I also have exciting news to share: very soon, we will kickstart our nominations process as we gear up for the next provincial election. I know that many of you are excited to get started on the work ahead, and I share that excitement. It will take each and every one of us working together to build an election-ready team.

On the note of election readiness, I know there are rumours of an early election. Some say it may even happen as early as next spring. Let me be very clear: Ontario's Liberals will be ready to take on Doug Ford whenever the next election may be held.

I hope you find this update helpful.



Yours,

Bonnie Crombie

Doug Ford's Billion Dollar Boozedoggle



Last month, Bonnie Crombie and the Ontario Liberal caucus were hard at work exposing Doug Ford's latest scandal: the billion-dollar booze boondoggle.

Instead of building new homes, keeping emergency rooms open, or fixing leaky schools, Doug Ford and his Conservative cronies have chosen to give a billion dollars to their wealthy, well-connected insiders and billionaire friends.

A billion dollars, for what?

To speed up access to booze in gas stations and American big-box stores by just one year.

Time and time again, Doug shows that he's not in it for you.

We need your help to get this message out to more Ontarians.

{{FirstName}}, if you're able, please consider donating and joining our Future Fund at the links below.

[Donate](#)

[Join our Future Fund](#)

Queen's Park Update

Doug Ford's Conservatives have continued their costly cuts this month.

Minister of Health and Deputy Premier, Sylvia Jones, was quoted saying that

"the recruitment and retention [of family physicians] is not a primary concern" for Doug Ford's Conservative government.

How can the Minister of Health possibly think this when over 2.3 million Ontarians struggle to access primary care, and emergency rooms all across our province continue to face closures?

The Ford Conservatives aren't just asleep at the wheel, they are intentionally dismantling the public services we rely on so that they can reward their rich friends using your tax dollars.

To make things worse, {{FirstName}}, Doug Ford and his Conservatives are once again abandoning Ontario's youth.

The list of schools in desperate need of repair has ballooned since the Conservatives took office in 2018, as they have starved our education system of critical resources.

With a crisis brewing, the Toronto District School Board prepared a list of shovel-ready projects.

Which one got approved by Doug Ford's Conservatives?

Not the first priority project. Not the second priority. Not the third priority.

Just the project in a Conservative-held riding.

It's always partisan games with Doug Ford.



Party Update



Lots of events with Bonnie Crombie, PLA AGMs, and fundraisers have kept your Executive Council busy in the last month! And, 6 out of 8 Regional Meetings are done — [next up is Southwest's on June 23](#). Together, we can keep up this great momentum by engaging your PLAs in policy discussions, fundraising and friendraisers.

We will have more information about our upcoming Annual Meeting soon. In the meantime, [book your hotel room](#) if you need one and start thinking about the policy ideas you want to bring to the table in September!



Yours,

Kathryn McGarry

President

Ontario Liberal Party

[Events](#)

[News](#)

[Contact Us](#)

Save the Date: Annual Meeting and Policy Conference

The Ontario Liberal Party's 2024 Annual Meeting and Policy Conference will take place from Friday, September 20, 2024 to Sunday, September 22, 2024, at RBC Place in London, Ontario!

The convention will begin Friday afternoon and end on Sunday afternoon.

Registration will open soon. In the meantime, click the button below to book your hotel room and to learn more about this exciting weekend.

[Learn more](#)

Review of OLP Governance

A reminder that the OLP Executive Council has created a Governance Review Committee to review the OLP Constitution, with a view to ensuring that the OLP and its governance structures are modern, responsive, and election-ready.

We want to hear from you about suggestions about potential updates and amendments to the Constitution. Click the button below to complete the Governance Review Survey. The survey will close on Tuesday, June 11.

[Take the Survey](#)



The Wire

Édition de fin de session

Cher {{FirstName}},

La session a été bien remplie pour les libéraux de l'Ontario.

Nous avons proposé une nouvelle loi pour dynamiser notre économie, jeté un nouvel éclairage sur le cadeau de 8,3 milliards de dollars des conservateurs pour la Ceinture de verdure, et dénoncé le gâchis d'un milliard de dollars de M. Ford dans le domaine de l'alcool.

Alors que les conservateurs de M. Ford roulent en marche arrière, les libéraux de l'Ontario vont de l'avant avec une vision forte de notre province qui améliorera votre vie et celle de votre famille.

J'ai également une nouvelle passionnante à partager : très bientôt, nous lancerons notre processus de mise en candidature en vue des prochaines élections provinciales. Je sais que beaucoup d'entre vous sont impatients de commencer le travail qui les attend, et je partage cet enthousiasme. Il faudra que chacun d'entre nous travaille ensemble pour constituer une équipe prête pour les élections.

En ce qui concerne la préparation des élections, je sais qu'il y a des rumeurs

d'élections anticipées. Certains disent qu'elles pourraient même avoir lieu dès le printemps prochain. Permettez-moi d'être très clair : les libéraux de l'Ontario seront prêts à affronter Doug Ford lors des prochaines élections.

J'espère que cette mise à jour vous sera utile.



Bonnie Crombie

Le gâchis d'un milliard de dollars de Doug Ford



Le mois dernier, Bonnie Crombie et le caucus libéral de l'Ontario ont travaillé d'arrache-pied pour dénoncer le dernier scandale de Doug Ford : le gâchis d'un milliard de dollars lié à la consommation d'alcool.

Au lieu de construire de nouvelles maisons, de garder les salles d'urgence ouvertes ou de réparer les écoles qui fuient, Doug Ford et ses acolytes conservateurs ont choisi de donner un milliard de dollars à leurs riches amis milliardaires et à leurs initiés bien connectés.

Un milliard de dollars, pour quoi faire ?

Pour accélérer d'un an l'accès à l'alcool dans les stations-service et les grandes surfaces américaines.

À maintes reprises, Doug montre qu'il n'est pas là pour vous.

Nous avons besoin de votre aide pour transmettre ce message à un plus grand nombre d'Ontariens.

{{FirstName}}, si vous le pouvez, envisagez de faire un don et de rejoindre notre Fonds pour l'avenir en cliquant sur les liens ci-dessous.

[Donner](#)

[Rejoignez notre Fonds pour
l'avenir](#)

Mise à jour sur Queen's Park

Les conservateurs de Doug Ford ont poursuivi leurs coupes coûteuses ce mois-ci.

La ministre de la Santé et vice-première ministre, Sylvia Jones, aurait déclaré que « le recrutement et le maintien en poste [des médecins de famille] n'est pas une préoccupation majeure » pour le gouvernement conservateur de Doug Ford.

Comment la ministre de la Santé peut-elle penser cela alors que plus de 2,3 millions d'Ontariens luttent pour accéder aux soins primaires et que les salles d'urgence de toute la province continuent de fermer ?

Les conservateurs de Ford ne se contentent pas de dormir au volant, ils démantèlent intentionnellement les services publics dont nous dépendons afin de pouvoir récompenser leurs riches amis avec l'argent de vos impôts.

Pour aggraver les choses, Doug Ford et ses conservateurs abandonnent une fois de plus les jeunes de l'Ontario.

La liste des écoles qui ont désespérément besoin de réparations s'est allongée depuis que les conservateurs ont pris le pouvoir en 2018, car ils ont privé notre système éducatif de ressources essentielles.

Face à la crise qui s'annonçait, le conseil scolaire du district de Toronto a préparé une liste de projets prêts à être mis en œuvre.

Lequel a été approuvé par les conservateurs de Doug Ford ?

Pas le projet prioritaire. Pas le deuxième. Pas le troisième.

Juste le projet situé dans une circonscription détenue par les conservateurs.

C'est toujours un jeu partisan avec Doug Ford.



Mise à jour du parti



De nombreux événements avec Bonnie Crombie, des AGA de l'APL et des collectes de fonds ont occupé votre Conseil exécutif au cours du mois dernier ! De plus, 6 des 8 réunions régionales sont terminées - la prochaine est celle du Sud-Ouest, le 23 juin. Ensemble, nous pouvons continuer sur cette lancée en engageant vos APL dans des discussions politiques, des collectes de fonds et des collectes d'amis.

Nous aurons bientôt plus d'informations sur notre prochaine convention. En attendant, réservez votre chambre d'hôtel si vous en avez besoin et commencez à réfléchir aux idées politiques que vous voulez apporter à la table en septembre !



Kathryn McGarry

Présidente

Parti libéral de l'Ontario

Réservez la date : Assemblée générale annuelle et conférence sur la politique

L'Assemblée annuelle et la conférence sur la politique du Parti libéral de l'Ontario 2024 auront lieu du vendredi 20 septembre 2024 au dimanche 22 septembre 2024, à la Place RBC à London, en Ontario !

Le congrès débutera le vendredi après-midi et se terminera le dimanche après-midi.

Les inscriptions seront bientôt ouvertes. En attendant, cliquez sur le bouton ci-dessous pour réserver votre chambre d'hôtel et en savoir plus sur cette fin de semaine passionnante.

[En savoir plus](#)

Révision de la gouvernance du PLO

Nous vous rappelons que le Conseil exécutif du PLO a créé un Comité de révision de la gouvernance chargé de revoir la Constitution du PLO, afin de garantir que le PLO et ses structures de gouvernance sont modernes, réactives et prêtes pour les élections.

Nous aimerions que vous nous fassiez part de vos suggestions concernant des mises à jour et des modifications potentielles de la Constitution. Cliquez sur le bouton ci-dessous pour répondre à l'enquête sur l'examen de la gouvernance. L'enquête sera clôturée le mardi 11 juin.

[Répondre à l'enquête](#)

{{Disclaimer}}

Ontario Liberal Party
344 Bloor St W, Suite 306
Toronto, Ontario M5S 3A7
Canada

(Unsubscribing is not supported in previews)